
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1369
Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt det er vigtigt at stimulere grøn vækst med høj
afsætning af genanvendte materialer gennem en differentieret plastafgift og med den nye
følgevirkning, at vi får teknologiudvikling i genindvindingsindustrien, eksportmuligheder og
nye grønne jobs?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2020-21
MOF Alm.del - Spørgsmål 1369

Offentligt


